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Påbörja programarbete för Bellevueparken 

 

Bellevueparken står inför stora förändringar. Med stor sannolikhet kommer 

Norra länken att utföras genom öppen schakt genom en del av parken med 

början under nästa år. Samtidigt påbörjas utbyggnaden av Norra 

stationsområdet, med ett förväntat höjt tryck på parken. 

 

I Norrmalms parkplan från 2007 är huvudinriktningen att förstärka den 

engelska parkkaraktären. Samtidigt identifieras flera möjligheter att göra 

parker mera användbar. Ökad tillgänglighet för gående och en tydligare 

styrning av biltrafiken är sådana frågor. 

 

Det har också först fram förslag till att utnyttja Bellevueparken till fler 

funktioner än idag. Ett strandbad har förordats av socialdemokraterna i 

Kommunfullmäktige och här i nämnden. Ett mera publikt nyttjande av 

stallbyggnaderna är sådant som förts fram i parkplanen. Från 

stadsdelsnämndens sida är det också intressant att studera möjligheterna att 

använda f.d. Sveaplans gymnasium för förskole- och skoländamål. Byggnadens 

läge med mycket god kontakt till grönområden och relativ närhet till de nya 

bostäderna på Norra station gör frågan intressant. 

 

Ett programarbete kring Bellevue har förutskickats i flera sammanhang, senast 

i två ärenden vid stadsdelsnämndens sammanträde i juni. En tanke är att 

samordna programarbetet med Vägverkets planering för återställande efter 

bygget av Norra länken. 

 

Vid föregående sammanträde aviserade majoriteten genom en remiss att 

planfunktionen vid stadsdelsnämnden kan komma att tas bort. Det finns därför 

anledning att utnyttja den tid som återstår till att ta fram stadsdelsnämndens syn 

på hur Bellevue bör utvecklas. Ett sådant arbete kan sedan ligga till grund för 

ett bra samarbete med Vägverket och andra parter om dessa inte är beredda att 

påbörja ett gemensamt arbete idag. 

 

 


